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معرفی بیش از پنج هزار سایت به پلیس فتا

بازدید ۴ ساعته دکتر میر لوحی، معاون اجرائی شورای اسلامی شهر تهران از منطقه ۱۳

دادستان کل کشور با تکذیب ادعای مطروحه 
در شهرستان  بانوان  از  تعدادی  به  تجاوز  بر  مبنی 
این موضوع در دادستانی کل  از پیگیری  ایرانشهر 
و مراجع قضایی استان سیستان و بلوچستان خبر 

داد.
 به گزارش  امتیاز و به نقل از روابط عمومی 
المسلمین  و  حجت الاسلام  کشور،  کل  دادستانی 
محمدجعفر منتظری دادستان کل کشور با تکذیب 
ادعای مطروحه مبنی بر تجاوز به تعدادی از بانوان در 
شهرستان ایرانشهر از پیگیری این موضوع در دادستانی 
کل و مراجع قضایی استان سیستان و بلوچستان خبر 
داد و اظهار کرد: مطابق اعلام مقامات قضایی محلی 
و  بلوچستان  و  سیستان  استان  مرکز  دادستانی  و 
بررسی هایی که بنده به عمل آوردم موضوع به این 

ترتیبی که مطرح شده تکذیب می گردد.
یا سه  دو  از سوی  کرد: شکایتی  تصریح  وی 
نفر از بانوان انجام شده که باید دید موضوع در چه 
حدی و به چه کیفیتی بوده است و آیا شکات به 

شکایت خود باقی هستند یا خیر؟
دادستان کل کشور با ابراز تاسف از اینکه گویا 
عده ای در کشور و با توجه به شرایط موجود برای 
پرداختن به اخباری که هیچ مبنا و منشا صحیحی 
ندارد مامور هستند، افزود: متاسفانه عده ای اذهان 
عمومی را مورد هجوم خبر دروغین خود قرار داده 
و تشویش اذهان عمومی می کنند ولی بحث مهم 

این است که باید موضوع ریشه یابی شود.

وی از دستور به مراجع ذی صلاح قضایی برای 
یافتن منشا و تحت تعقیب قرار گرفتن عامل انتشار 
و گفت: کسی که چنین  داد  این خبر کذب خبر 
خبری را ساخته و بی مبنا در یک جمع عمومی و 
مراسمی اعلام کرده است حتما باید بتواند این ادعا 
را اثبات کند و در غیر این صورت این اقدام با عنوان 
اتهامی تشویش اذهان عمومی به موجب قانون قابل 

تعقیب خواهد بود.
ادامه  از  منتظری  المسلمین  و  حجت الاسلام 
بررسی ها و پیگیری ویژه دادستانی کل در مورد این 

موضوع خبر داد و با بیان اینکه دستگاه قضایی در 
دفاع از حریم و نوامیس مردم تکلیف قانونی خود را 
انجام می دهد ،گفت: قطعا این ماجرا به این کیفیتی 
که مطرح شده دروغ محض است و منبع این خبر 
را نیز تحت تعقیب قرار خواهیم داد و مقدمات آن 

نیز فراهم گردیده است.
با  متاسفانه  ما  کشور  امروز  داد:  ادامه  وی 
مواجه  دروغین  و  جعلی  اخبار  اینگونه  از  آماجی 
اتفاقاتی  دنیا  همه  در  که  همان طور  و  است 
اینچنینی رخ می دهد در کشور ۸۰ میلیونی ما نیز 

ممکن است یک حوادث سوئی اتفاق بیفتد که البته 
وظیفه دستگاه قضایی، امنیتی و انتظامی پیگیری 
و پیشگیری از وقوع اینگونه مسائل است ؛ اما قوه 
جمعی  در  حضور  از  فردی  یک  اینکه  با  قضاییه 
سواستفاده کرده یک خبر دروغین و جعلی را بدون 
بررسی صحت و سقم آن منتشر نموده و حیثیت و 
آبروی خانواده ها را مورد هجمه قرار دهد برخورد 

قاطع خواهد داشت.
دادستان کل کشور به همه کسانی که تریبونی 
مطالبی  بیان  در  که  کرد  توصیه  دارند  اختیار  در 
که جنبه خبری دارد حتما صحت و سقم قضیه را 
بررسی کنند و افزود: همه بدانند در صورت انتشار 
تبعات سوء  و  آثار  این چنینی که  یک خبر کذب 
اجتماعی دارد قطعاً موضوع قابل تعقیب خواهد بود.

قطعاً  دستگاه  اینکه  بر  تاکید  با  پایان  در  وی 
قضایی شکایت کسی را که به قوه قضاییه مراجعه 
می کند،  پیگیری  قانون  چارچوب  در  نماید 
خاطرنشان کرد: همه باید بدانند که مسائل مربوط 
به امور اخلاقی، نوامیس مردم و مسائلی که جنبه 
حیثیتی و خانوادگی دارد به موجب موازین شرعی 
و قانونی باید مکتوم بماند لذا همگان وظیفه دارند 
مکتوم  را  آن  افتاد  اتفاق  جایی  در  حادثه ای  اگر 
کنند نه اینکه با طرح در اماکن عمومی در صورت 
بی اساس و بی مبنا بودن آن ذهن خانواده ها و افکار 
سوءاستفاده  موجبات  و  کرده  مشوش  را  عمومی 

عده ای را فراهم نمایند.

ارومیه  دریاچه  احیای  ستاد  تلفیق  و  برنامه ریزی  دفتر  مدیر 
گفت: اگر وزارت نیرو حقابه دریاچه را داده چرا باید تنها ۲.۲ میلیارد 
باشد و ۲۹۰ میلیون مترمکعب آب پشت  مترمکعب آب در دریاچه 

سدها بماند.
و  ارومیه  دریاچه  احیای  ستاد  تلفیق  و  برنامه ریزی  دفتر  مدیر 
معاون سازمان محیط زیست در پاسخ به این ادعای وزارت نیرو مبنی 
دریاچه  نجات  برای  را  سدها  آب  برنامه،  از  بیش  »حتی  که  این  بر 
نیرو  وزارت  با  ما  گفت:  مهر  خبرنگار  به  کرده«  رهاسازی  ارومیه 
توافقی داشتیم مبنی بر اینکه اگر مثلًا پشت سد بوکان ۸۰۰ میلیون 
مترمکعب آب داشتیم ۲۰۰ میلیون مترمکعب به دریاچه ارومیه بدهد. 
حال اگر آنجا مثلًا تنها ۷۰۰میلیون مترمکعب آب پشت سد فراهم 
شد می گوییم چون ۱۰۰ میلیون مترمکعب آب کمتر داریم، ۵۰ تا من 
به محیط زیست کمتر می دهم و ۵۰ تا هم تو به کشاورزت کمتر بده.

تکلیفش  آمد  بیشتر  آب  اگر  حالا  افزود:  تجریشی  مسعود 
را  دریاچه  سهم  قبلا  چون  بدهم  را  دریاچه  سهم  باید  چیست؟ 
خورده ام. سال های قبل به انحاء مختلف سهم را نمی دادند علی رغم 
این که مصوبه شورای عالی آب می گوید که اول شما باید سهم شرب 
می ماند سهم  باقی  که  آنچه  بعد  زیست  بعد هم محیط  و  بدهید  را 
صنعت و کشاورزی است. اما چه شکلی عمل می کنیم؟ این حرف ها 
را می گوییم که محیط زیست مهمترین مسئله مان است و در شورای 
می افتد  اتفاق  عمل  در  وقتی  ولی  می گیریم  را  مصوباتش  آب  عالی 
باید  هم  ماه   ۱۸ می گوییم  و  می گذاریم  کنار  را  شرب  همه  از  اول 
کنار بگذاریم که از دید ما هم مسئله ای نیست و مورد قبول است 
اما بعد سهم کشاورزی را می دهیم سهم محیط زیست اصلا برایمان 

هیچ می شود!
آب  دنبال  زیست  محیط  سازمان  گذشته  در  کرد:  تأکید  وی 
با  من  نمی گرفت؟ می گفت  نمی گرفت. چرا  را  آب  و سهم  نمی رفت 
وزارت نیرو اختلاف دارم؛ نیاز زیست محیطی ام را نمی دانم چه قدر 
نیازت چه قدر  نگویی  به من  تا  تو  نیرو هم می گفت  وزارت  و  است 
است من نمی دانم مثلا در جازموریان چه قدر رهاسازی کنم. به همین 

دلیل سهم محیط زیست دریافت نمی شد.
ارومیه  دریاچه  احیای  ستاد  تلفیق  و  برنامه ریزی  دفتر  مدیر 
مکعب  متر  میلیارد   ۳.۱ عدد  این  ارومیه  دریاچه  برای  کرد:  تصریح 
است. در مصوبه شورای عالی آب این عدد تضمین شده، در مطالعات 
احیای دریاچه ارومیه این عدد صحه گذاری شده و در تخصیص آب 

حوزه هم این عدد صحه گذاری شده است.
تجریشی افزود: طبق اسناد بالادستی قرار است که اول آب شرب 
باشد و بعد محیط زیست باشد. یعنی طبق این باید ۲.۶ میلیارد متر 
مکعب سهم آب دریاچه را بدهم درست است یا نه؟ اما الان در دریاچه 

۲.۲ میلیارد متر مکعب آب هست. بقیه آب ها کجاست؟
وی تصریح کرد: اگر این قوانین را می گذاریم و به شورای عالی 
آب می بریم و همه از جمله وزیر نیرو پشتش را امضا می کنیم، چرا 
الان باید ۲.۲ میلیارد متر مکعب آب در دریاچه باشد؟ چرا باید ۲۹۰ 
بر میزان تعریف  باشد که مازاد  میلیون متر مکعب آب پشت سدها 

شده برای بهره برداری از سد است؟ این ها سوال ماست.
مدیر دفتر برنامه ریزی و تلفیق ستاد احیای دریاچه ارومیه ادامه 

داد: اگر امسال وضعیت بارش خوب بوده، این بارش های خوب باید 
اثر خودش را در رهاسازی می گذاشته است. ما تعداد زیادی مکاتبه 
با وزارت نیرو داشتیم و من احساسم این است چیزی که وزارت نیرو 
به ما می گوید خبرهای منقطع است. اگر نیاز دریاچه را تامین کرده 
بودیم ۲.۲ میلیارد مترمکعب آب در دریاچه نبود و ۲۹۰ میلیون متر 
مشاهده  ریزی  برنامه  بر  اضافه  سدها  پشت  را  دریاچه  سهم  مکعب 

نمی کردیم. پس یک جای کار ما می لنگد.
تجریشی توضیح داد: ما دچار یک مشکلی هستیم که این مشکل 
را خودمان ایجاد کردیم. ما در منطقه خشک هستیم و این را نیاکان 
ما هم می دانستند یعنی این چیز عجیبی نیست. راجع به کم آبی با 
هم صحبت می کنیم و نیاکان ما چیزهایی در این باره یاد گرفته بودند. 
یاد گرفته بودند در حوزه دریاچه ارومیه انگور بکارند، یاد گرفته بودند 
خودشان  دوران  با  متناسب  هم  خوبی  زندگی  باشند،  داشته  تنباکو 
داشتند. اما موقعی که آمدیم و وارد استفاده از منابع طبیعی شدیم 
خیلی بی رحمانه عمل کردیم. یعنی گفتیم که این جا که آب زیاد 

است من بروم سد بسازم.
حتی  و  می رفت  دریاچه  سمت  به  قبلا  که  آبی  داد:  ادامه  وی 
انجام  را  هوا  تلطیف  حتما  داشت،  کارکرد  یک  حتما  می شد  تبخیر 
باعث می شد که کشاورزی رونق  می داد، حتما خود آن رطوبت هوا 
داشته باشد. اما رفتیم سدهایمان را زدیم و وقتی که سدمان را زدیم 
گفتیم چرا آب به دریاچه برود؟ خودم آن را مصرف می کنم! رفتیم 
و  رفتیم  هم  بعد  و  آوردیم  کم  آب سطحی  بعد  و  کردیم  مصرف  و 
آب زیرزمینی را استفاده کردیم! ما سرزمین مان را به جایی رسانده 
برداشت  بکنیم  استفاده  از آب  باید سالانه  که  آنچه  از  بیش  ایم که 

می کنیم.
ارومیه  دریاچه  احیای  ستاد  تلفیق  و  برنامه ریزی  دفتر  مدیر 
توضیح داد: در ادبیات فنی به این می گویند میزان آب تجدیدپذیر. 
متر  میلیارد   ۱۳۰ می گفتند  می کردیم  نگاه  که  پیش  سال  بیست 
مکعب آب تجدیدپذیر داریم و آن زمان ما ۶۰ میلیارد متر مکعبش 
را مصرف می کردیم یعنی حدود ۵۰ درصد. اما اکنون دو اتفاق افتاده 

است.
تجریشی تصریح کرد: اتفاق اول آنکه بارش هایمان کم شده و 
و درآمد  دارایی مان  پیدا کرده است. پس  تقریبا ۲۰ درصد کاهش 
با  را  دارم خودم  انتظار  دارم؟  انتظاری  چه  من  است.  کم شده  مان 

کم می شود  درآمدم  که  موقعی  اما  دهم.  تطبیق  دارایی  کاهش  این 
که  است  این  درستش  که  حالی  در  می کنم!  خرج  بیشتر  خانه  در 
بیشتر نمی کنم  را  حداقل وقتی درآمدم کاهش پیدا می کند خرجم 
و می گویم طبق همان الگو بروم! حالا چه اتفاقی افتاده؟ من مصرفم 
را که بهره برداری از این منابع یعنی از آب های زیرزمینی و آب های 

سطحی است افزایش هم داده ام!
افتاده و هم  اتفاق  اتفاق هم در کل کشور  این  وی تأکید کرد: 
در حوزه آب دریاچه ارومیه و همه جا هم مصرفمان را بالا بردیم. به 
صورتی که در حوزه آبخیز دریاچه ارومیه موقعی که کارمان را شروع 
الان  و  می کردند  را مصرف  تجدیدپذیر حوزه  آب  درصد  کردیم ۷۰ 
به ۸۰ درصد رسیده است. با این که کارگروه دارد و دائم گفتیم آب 
کمتر مصرف کنید و این مساله یک ستاد هم دارد میزان مصرف به 

۸۰ درصد افزایش پیدا کرده است.
وزارت نیرو می گوید برخلاف ادعای سازمان محیط زیست، حتی 
بیش از برنامه آب سدها را برای نجات دریاچه ارومیه رهاسازی کرده 
و این اتهام که محیط زیست برای وزارت نیرو اولویت ندارد درست 

نیست.
وزارت  آبـفای  و  آب  بـرنـامه ریزی کلان  دفتر  مدیـرکل  معاون 
نیـرو در واکنش به سخنان مسئولان سازمان محیط زیست و ستاد 
احیای دریاچه ارومیه مبنی بر اینکه وزارت نیرو حق دریاچه ارومیه 
را نمی دهد به خبرگزاری مهر گفته بود: غیرمنصفانه است اگر گفته 
شود که وزارت نیرو به محیط زیست بی توجه بوده و کشاورزی را در 
اولویت قرار داده است. قطعا چنین نیست و وزارت نیرو حتی بیش از 

برنامه آب سدها را برای نجات دریاچه ارومیه رهاسازی کرده است.

دفتر  مدیر  تجریشی،  مسعود  ادعای  به  پاسخ  در  سخنان  این 
بود که  بیان شده  ارومیه،  دریاچه  احیای  تلفیق ستاد  و  برنامه ریزی 
وزارتخانه  این  خودداری  دلیل  به  نیرو  وزارت  از  شدید  انتقاد  ضمن 
وضعیت  بود: جدول  گفته  ارومیه  دریاچه  به  آب سدها  رهاسازی  از 
سدها  آب  که  می دهد  نشان  ارومیه  دریاچه  آبریز  حوضه  سدهای 
سرریز شده، با این وجود وزارت نیرو از رهاسازی آب به دریاچه ارومیه 

خودداری کرده است.
عیسی کلانتری، دبیر ستاد احیای دریاچه ارومیه و رئیس سازمان 
راهبردی  کمیته  جلسه  پانزدهمین  در  هم  زیست،  محیط  حفاظت 
ستاد احیای دریاچه ارومیه گفته بود مشکل اصلی دریاچه ارومیه این 
است که زیرمجموعه دستگاه های اجرایی در استان ها تصمیمی را که 
دولت اتخاذ می کند؛ قبول ندارند. اگر قرار باشد دولت تصمیم بگیرد 
و دستگاه های اجرایی استانی به شیوه خود اجرا کنند بی شک ما یک 

نظام ناکارآمد خواهیم بود.
وی در همان جلسه در مورد رهاسازی مازاد آب سدها به دریاچه 
ارومیه مدعی شده بود: موضوع »رهاسازی مازاد آب سدها« در دولت 
یازدهم تصویب و قرار شد اگر آب سدها در حوضه آبریز از یک میزان 
بیشتر شد در اختیار دریاچه ارومیه قرار گیرد و همه آن سهم دریاچه 
باشد. برای همین هم از ابتدای سال تاکنون سه بار با وزیر نیرو مکاتبه 
اما زیر مجموعه وزیر  اینکه هر ماه هم جلسه داریم  کردم، علی رغم 

نیرو به ما جواب نمی دهند.

از  از شناسایی بیش  مدیر کل حراست وزارت ورزش و جوانان 
فتا  پلیس  به  معرفی  و  بندی  شرط  قانونی  غیر  سایت  هزار   ۵۰۰۰

خبر داد.
وزارت  خبری  پایگاه  با  گفتگو  در  باف  عبا  امتیاز؛  گزارش  به 
بندی  شرط  های  سایت  شدن  مسدود  به  اشاره  با  جوانان  و  ورزش 
فوتبال ظرف روزهای گذشته گفت : با همکاری حراست فدراسیون 
فوتبال، از اسفند سال گذشته کار وسیعی را برای شناسایی این سایت 
ها و حساب های آنان آغاز کردیم و خوشبختانه با درایت پلیس فتا ، 

جلوی فعالیت غیر قانونی و مخرب آنها گرفته شد.

مشاور وزیر ورزش و جوانان گفت : این وبسایت ها مبالغی را که 
از کاربرها برای قمار می گیرند در مواردی فارغ از نتیجه شرط بندی به 

حساب افراد موردنظرشان می ریزند.
مدیر کل حراست وزارت ورزش افزود : هدف ما از اینکار بهبود و 
سالم سازی فضای ورزش و جلوگیری از سود جویی و کلاهبرداری از 
جوانان علاقمند ورزش و فوتبال بود و به خانواده ها توصیه می کنیم 
با توجه به قرار گرفتن در ایام برگزاری جام جهانی نظارت لازم را بر 
فرزندان خود داشته باشند و همچنین موارد مشکوک را به حراست 

وزارت ورزش ، فدراسیون فوتبال یا پلیس فتا اطلاع دهند.

با  تهران  شهر  اسلامی  شورای  اجرائی  معاون  لوحی،  میر  دکتر 
حضور در منطقه ۱۳ ضمن دیدار با مرتضی رحمان زاده و بازدید از 
طرح ها و پروژه ها ، در جریان آخرین اقدامات شهری این منطقه قرار 
گرفت و با حضور در مقبره الشهدا به عنوان یکی از پروژه های شاخص 

منطقه به ساحت مقدس شهدا ادای احترام کرد.
اجرائی  معاون  ابتدا  بازدید  این  جریان  در  امتیاز؛  گزارش  به 
شورای اسلامی شهر تهران  از بافت فرسوده این منطقه ، پاتوق های 
محلات و گذر های نمونه بازدید کرد و این طرح ها را گامی مثبت در 
بهسازی محل زندگی شهروندان عنوان کرد و از شهردار منطقه برای 
توجه به بافت فرسوده تشکر و قدردانی کرد. وی همچنین بخشی از 
بازدید خود را به گفتگو با شورایاری محلات ناحیه یک و اهالی محلات  

اختصاص داد و به دغدغه های آنان پاسخ داد. 
همچنین با توجه به همزمانی طرح فوریتی نگهداشت شهر که 
نواحی  محلات  در  هفته   هر  پنجشنبه  های  روز  مستمر  صورت  به 
چهارگانه اجرا می شود با بازدید دکتر میر لوحی از این منطقه، معاون 

اجرائی شورای اسلامی شهر تهران با همراهی شهردار منطقه در جریان 
کم و کیف اجرای این طرح در ناحیه یک این منطقه  قرار گرفت و 
رحمان زاده در توضیح اجرای این طرح در این منطقه  گفت: طرح 
های  خدمات شهری،  فعالیت  محوریت  با   شهر  نگهداشت  فوریتی 
معتمدین  از  شده  احصا   موارد  و   ۱۸۸۸ و   ۱۳۷، ترافیکی  عمرانی، 
، شورایاران و دیدار های مردمی و مساجد در روزهای پنجشنبه هر 
هفته اجرایی می شود گفت: در این طرح  با آماده باش ۳۵۵ نفر از 
نیرو های کارگری و اکیپ های پیمانکاری از ساعت هفت صبح  در 
نواحی چهارگانه   کلیه مسایل و مشکلات احصا شده در زمینه های  
ترافیکی ، عمرانی ، خدمات شهری ، فضای سبز و...برطرف  می شود 

که اجرای آن با رضایت حداکثری شهروندان  همراه بوده است.  
 نصب و جا نمایی  پرچم جمهوری اسلامی ایران ، یکی دیگر از 
محو های این بازدید بود که در راستای اجرای طرح پرچم به عنوان 

نماد و المان این منطقه در برخی از نقاط منطقه انجام شد.
شهید  معظم  خانواده  از  تقدیر  و  دیدار  با  همچنین  بازدید  این 

اسدی همراه بود که در طول این دیدار ضمن زنده نگه داشتن یاد و 
خاطره شهدای هشت سال دفاع مقدس ، با اهدای لوح تقدیر از این 

خانواده تجلیل به عمل آمد.
در ادامه این بازدید معاون اجرائی شورای اسلامی شهر تهران با 
حضور در میدان امام حسین)ع( و بازدید از این محل قدیمی با کسبه 
و صاحبان اصناف خیابان ۱۷ شهریور گفتگو و  در جریان مشکلات  

آنها پس از اجرایی شدن طرح پیاده راه ۱۷ شهریور قرار گرفت.
نهایی دکتر میر لوحی و  قطب گردشگری شرق تهران  مقصد 
شهردار منطقه بود که با بازدید از زیست شبانه و بازارچه آن همراه 

بود . 
شهردار منطقه در جریان بازدید از بوستان جنگلی سرخه حصار، 
توضیحات کامل و جامعی در خصوص طرح قطب گردشگری و اجرای 
۵۴ پروژه مرتبط با  گردشگری ،  طرح زیست شبانه در این بوستان و 
طرح اسکان اضطراری در مواقع بحران  ارائه کرد که با استقبال دکتر 

میرلوحی همراه بود.

»آموزش های شهروندی« اولویت برنام ههای 
سرای محلات سیزده گانه منطقه21

سرپرست معاونت امور اجتماعی و فرهنگی 
منطقه۲۱ از اجرای برنامه های متنوع فرهنگی با 
محوریت »آموزش شهروندی« در سرای محلات 
سیزده گانه این منطقه با هدف کاهش آسیب های 
اجتماعی شهر تهران و پیشرفت جامعه شهروندی 

خبر داد.
معینی  حسین  امتیاز،  گزارش  به 
و  اجتماعی  امور  معاونت  سرپرست  کربکندی 
فرهنگی این منطقه با اشاره به جایگاه »آموزش 
های شهروندی« در جوامع مدرن شهری کنونی 
رفتارهای صحیح  الگوی  ترویج  به منظور  گفت: 
همچنین  و  جامعه  افراد  میان  در  اجتماعی 
بیشتر در  به مشارکت هرچه  ترغیب شهروندان 
های  برنامه  اجتماعی،  و  شهری  معضلات  حل 
های  آموزش  موضوعی  محوریت  با  متنوعی 
گانه  سه  نواحی  محلات  سطح  در  شهروندی 
معاونت  است.سرپرست  اجرا  حال  در  منطقه۲۱ 
امور اجتماعی و فرهنگی منطقه۲۱ در ادامه افزود: 
»آموزش شهروندی« در هر جامعه به طور کلی تابع 
فضای سیاسی، اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی آن 
گره  به شدت  آموزش  با  ها  ارزش  و  بوده  جامعه 
خورده به طوری که رموز و پیچیدگی های موجود 
تصویری  جامعه ای،  هر  بر  حاکم  ارزش های  در 
کربکندی  به شهروندان می دهد.معینی  متفاوت 
با  متنوع  برنامه های  اجرای  تشریح  با  در خاتمه 
محوریت »فرهنگ سازی سبک زندگی سالم« در 
امروزه  سرای محلات منطقه۲۱ خاطرنشان کرد: 
موضوع سبک زندگی سالم یکی از مقوله هایی بوده 
که به آن توجه کمتری شده و ترویج آن در میان 
افراد جامعه یک امر ضروری است و از همین رو 
کارگاه های آموزشی با موضوع سبک زندگی سالم 

برای شهروندان برگزار می شود.

بررسی وضعیت خدمت رسانی  
فرهنگسراي شفق به شهروندان

قائم مقام شهرداری منطقه ۶ از فرهنگسرای 
شفق بازدید و وضعیت خدمت رسانی این فرهنگسرا 

به شهروندان را بررسی کرد.
به گزارش امتیاز، حبیب الله غفوری با بیان 
اینکه ساختمان هاي داخلي فرهنگسرا طي سالهاي 
۱۳۴۵ تا ۱۳۴۸ توسط شهرداري تهران در داخل 
پارک شفق ساخته شده است گفت: فرهنگسراي 
الدین  واقع در خیابان ۲۱ سید جمال  نیز  شفق 
اسدآبادي یکي از بزرگترین مراکز فرهنگي تهران 
است که در سال ۱۳۷۳ افتتاح شد و داراي واحد 
است.  کتاب  سراي  و  نگارخانه  آموزش،  کانون ها، 
غفوری در ادامه توضیح داد: نگارخانه شفق ۱۱۰ 
از  یکي  میزبان  هفته  هر  که  دارد  مساحت  متر 
هنرمندان شهر تهران است و برگزاري برنامه هاي 
دانشجویان  آثار  نمایشگاه هاي حراج  جنبي چون 
و فارغ التحصیلان رشته هنر، کارگاه هاي آموزشي 
چون کاریکاتور، تصویرسازي و برپایي بازارچه هاي 
مختلف از فعالیت هاي این واحد است. قائم مقام 
کتاب  سراي  کرد:  تصریح   ۶ منطقه  شهرداری 
نشرهاي  و  نشریات  به  مجهز  شفق  فرهنگسراي 
از  مي توانند  شهروندان  عموم  و  است  کشور  روز 
امکانات آن بهره ببرند. غفوری با بیان اینکه سالن 
آمفي تئاتر فرهنگسراي شفق گنجایش ۲۱۰ نفر 
دارد و مجهز به سیستم هاي نور و صدا است ادامه 
داد: این واحد به عنوان متولي برگزاري کلاس هاي 
آموزشي فرهنگسرا، هر فصل کلاس هاي متنوعي 
براي شهروندان برگزار مي کند. دوره هاي آموزش 
زندگي،  مهارت هاي  ورزشي،  کامپیوتر،  قرآني، 
تجسمي، زبان هاي خارجه، هنري و ادبي از جمله 
در  همچنین  غفوری  است.  واحد  این  برنامه هاي 
فرهنگسرای  های  کانون  واحد  وضعیت  خصوص 
شفق نیز توضیح داد: واحد کانون هاي فرهنگسراي 
شفق به عنوان محلي براي مشارکت هاي اجتماعي 
شهروندان با داشتن کانون هایي چون کانون طب 
سنتي، کانون تاریخ و ایرانشناسي، کانون ورزش، 
کانون نجوم، کانون ادبي، کانون رباتیک، کانون تئاتر 

و کانون فرزانگان فعال است.

برای ایمنی عابرین، خیابان کمالی در مرکز 
پایتخت تعریض و پیاده راه سازی می شود

شهردار منطقه ۱۱ تهران گفت: خیابان کمالی 
تا ضلع شرقی  )دافوس(  دانشگاه جنگ  حدفاصل  
خیابان امام خمینی)ره( توسط معاونت فنی و عمرانی 

این منطقه تعریض و پیاده راه سازی می شود.
به گزارش امتیاز، نصراله آبادیان در ارتباط 
با اهداف این طرح افزود: درحال حاضر پیاده راه 
دانشگاه جنگ  خیابان  فاصل  کمالی حد  خیابان 
)دافوس( تا ضلع شرقی خیابان امام خمینی )ره(  
یک متر عرض دارد که تردد عابر در آن با موانعی 
و  تردد  تسهیل  برای  معبر   این  که  روست  روبه 
ایمنی عابرین پیاده به طول ۴۰۰ متر و با عرض ۷ 
یا ۸ متر تعریض خواهد شد. او همچنین عنوان کرد: 
مناقصه این پروژه از سوی معاونت فنی و عمرانی به 
زودی برگزار و با انتخاب پیمانکار عملیات اجرایی 

آن آغاز خواهد شد.

راه اندازی ورزش کارکنان  شهرداری 
منطقه 5 از اول تیر ماه 

اداره تربیت بدنی شهرداری منطقه ۵ از راه 
اندازی برنامه ها و مسابقات پیش بینی شده را 

اعلام کرد.
به گزارش امتیاز، رئیس اداره تربیت بدنی 
تقویم  اساس  بر  اداره  های  گفت:برنامه  منطقه 
اقایان طراحی و  و  بانوان  ورزشی ودر دو بخش 

تعریف شده است.
وی در اشاره به برنامه های پیش بینی شده 
کرد:بر  تصریح  منطقه  شهرداری  کارکنان  برای 
گزاری مسابقات فوتسال،والیبال و شطرنج ویژه 
اقایان از جمله برنامه های پیش بینی شده است.

بدمینتون،پینگ  افزود:مسابقات  صاحبی 
پنگ،شنا وامادگی جسمانی جهت شرکت بانوان 

شاغل در منطقه برگزار خواهد شد.
وی با اشاره به همایش کوه پیمانی خانواده 
و  کارکنان  فراغت  اوقات  سازی  بهینه  جهت 
مسابقه  کزاری  کرد:بر  اضافه  هایشان  خانواده 
که  است  هایی  برنامه  ازجمله  سواری  دوچرخه 

برای فصل تابستان پیش بینی شده است.

 ویژه برنامه های فرهنگی فصل تابستان 
در منطقه 5 پایتخت 

برنامه های فرهنگی فصل تابستان در سطح 
منظور  به  پایتخت   ۵ منطقه  گانه   ۲۹ محلات 
رویکرد  با  شهروندان  فراغت  اوقات  سازی  غنی 

فرهنگی آموزشی  برگزار می شود. 
 به گزارش امتیاز،  اسماعیل عربلومعاون 
از  منطقه  شهرداری  فرهنگی  و  اجتماعی  امور 
 ۲۹ محلات  درسطح  برنامه هایی  ویژه  برگزاری 
گانه منطقه با رویکرد آموزشی و فرهنگی در ایام 

تابستان ۹۷ خبر داد. 
افزایش  هدف  با  برنامه ها  این  گفت:  عربلو 
اجتماعی  نشاط  و  همبستگی  سطح  ارتقای 
در  خانواده  گرم  کانون  تقویت  و  شهروندان 
خانواده  مداری،  اخلاق  باوری،  دین  محورهای 
از  محلی  ظرفیت های  توانمندسازی  و  محوری 
نهاد،  مردم  تشکل های  محله،  مدیریت  جمله 

هیئات مذهبی و ... اجرا می شود.
منطقه  فرهنگی  و  اجتماعی  امور  معاون 
افزود:  تابستان  فصل  های  برنامه  تشریح  در 
میدان  در  صادقیون  بزرگ  تجمع  برگزاری 
صادق  جعفر  امام  شهادت  مناسبت  به  صادقیه 
)ع(، برگزاری ویژه برنامه های ایام دهه کرامت و 
ولایت،برگزاری همایش قرآن وسبک زندگی به 
حقوق  همایش  برگزاری  کرامت،  دهه  مناسبت 
مناسبت  به  البلاغه  نهج  منظر  از  شهروندی 
عیدانه  برنامه  و  قربانگاه  برپایی  خم،  غدیر  عید 
موسیقی  اجرای  قربان،  سعید  عید  مناسبت  به 
و  فیلم  نقد  جلسات   ، ایرانی  اقوام  و  محلی 
حسینیه  برپایی  محلات،  سرای  در  موسیقی 
شهرداری منطقه۵ در ایام محرم ، برگزاری دسته 
عزاداری ریحانه النبی )س(، برگزاری تئاتر راویان 
واقعه )قصه عاشورایی ( در سرای  محلات،برپایی 
پایگاه تابستانی در ۷مسجد و ۷مدرسه منتخب 
سطح منطقه از جمله برنامه های این ایام است.

بیست و پنجمین نشست«تهران امید دارد«
در منطقه یک برگزار می شود

بیست و پنجمین نشست«تهران امید دارد« 
با هدف بررسی مجتمع های تجاری چندمنظوره 
و تاثیر آن بر کیفیت زندگی شهروندان در منطقه 

یک برگزار می شود.
فیروز  صالحی  مجید  امتیاز؛  گزارش  به 
آبادی مدیر روابط عمومی شهرداری این منطقه 
گفتگوهای  داشت:  اظهار  فوق  خبر  اعلام  با 
مدیریت  به  دارد«  امید  »تهران  اجتماعی 
شهر  اسلامی  شورای  عضو  فخاری  الهام  دکتر 
گانه   ۲۲ مناطق  شهری  مدیریت  همکاری  و 
تهران با حضور کارشناسان اجتماعی ، فرهنگی ، 
شهرسازی، اقتصادی و... در شهر تهران در حال 
برگزاری است و چند  نشست اخیر آن اختصاص 
و  تجاری چندمنظوره  های  مجتمع  بررسی   به 

تاثیر آن بر کیفیت زندگی شهروندان دارد.
دو  کنون  تا  خصوص  این  در  گفت:  وی 
با  تهران  شهرداری  و۵   ۲ مناطق  در  نشست 
چالش  بررسی  با  مناطق  این  شهرداران  حضور 
برنامه ریزی شهری،  و  اجتماعی  های فرهنگی، 
برگزار شده است  نقل  و  میراث شهری و حمل 
حضور  با  یک  منطقه  در  آن  نشست  سومین  و 
شهردار  اسماعیلی  تاجیک  اله  حبیب  مهندس 
منطقه یک به چالش های اقتصادی – شهروندی 
این موضوع اختصاص دارد. صالحی فیروز آبادی 
 ۳۰ چهارشنبه  روز  نشست  این  کرد:  تصریح 
ساختمان  در   ۲۰ تا   ۱۷ ساعت  از  ماه  خرداد 
محمد  حضور  با  یک  منطقه  شهرداری  مرکزی 
یزدانی   فردین  شناس،  جامعه  راد   سالاری 
اقتصاد دان و دیگر کارشناسان برگزار می شود. 

آغاز عملیات شبانه درخت شویی برای 
مبارزه با آفت سفید بالک در منطقه 10

زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون 
زمینه  در  گسترده  اقدامات  اجرای  از  منطقه 
پیشگیری و مبارزه با آفت سفید بالک برای مهار 

جمعیت این حشره در فصل گرما خبر داد.
ضمن  رشیدی  امیر  امتیاز،  گزارش  به 
زمستان  و  پاییز  فصل  در  گفت:  این خبر  اعلام 
برگ  آوری  جمع  قالب  در  پیشگیرانه  اقدامات 
درختان میزبان این آفت، روغن پاشی زیتون و 
توت برای از بین بردن تخم، پوره و شفیره، نصب 
مناطق  برخی  در  پایلوت  صورت  به  زرد  کارت 
برای پایش جمعیت آفت در سطح منطقه انجام 

شد.
های  طرح  اجرای  به  اشاره  با  رشیدی 
آفت  میزبان  درختان  شناسایی  برای  تحقیقاتی 
سفید بالک یادآور شد: با شناسایی درخت توت 
به عنوان میزبان درجه یک، کاشت این درخت 
در سطح منطقه محدود شده است همچنین در 
صورت افزایش جمعیت این حشره با استفاده از 
آسیب  زیست  محیط  به  که  گیاهی  پایه  سموم 
نوبت  چندین  در  شیمیایی  مبارزه  رسانند  نمی 
انجام خواهد شد و در ادامه با استفاده از سموم 

گیاهی به کنترل آفات می پردازیم.
وی افزود: آبشویی درختان و گیاهان آلوده 
برای مبارزه با آفات به صورت شبانه با استفاده 
از صابون گیاهی در منطقه اجرا خواهد شد و در 
صددیم با انجام فعالیت های مستمر و اقدامات 
به موقع شاهد مهار جمعیت این آفت در منطقه 

و سطح شهر تهران باشیم.

بازدید محمد جواد حق شناس از 
پروژه های در آستانه افتتاح منطقه 2 

کمیسیون  رییس  شناس  حق  جواد  محمد 
فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران از 
پروژه های در آستانه افتتاح منطقه ۲ بازدید کرد .

به گزارش امتیاز؛ ،عضو شورای اسلامی شهر 
تهران در بازدید ۳ ساعته خود از پروژه های در حال 
احداث  مرکز مشارکت فکری شهروندان و سرای  
محله بوعلی ،پردیس  کوهستانی فراز   ،سرای محله 
آسمانها ،نیروگاه کوچک مقیاس نهج البلاغه،پروژه 
پروژه  و  پرواز  بام  گردشگری  مجموعه  مشارکتی 
تیوپ سواری چهار فصل  مجموعه بام  پرواز  ،پل 
معلق  نهج البلاغه ، سینما رو باز نهج البلاغه و پروژ 
ه های دیگر  بازدید و در پایان با مدیران شهری 

منطقه به گفتگو نشست .
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